
 

 

Protokoll för Styrelsemöte för Lindesbergs Golfklubb 

Tisdag den 9 april 2024 kl. 18.00 

Plats: Konferensrummet Hyttan. 
 

Närvarande: Jannicke Jennsjö, Annika Lundin, Benny Gill, Tommy Råberg, Joakim Quattrini, 

Fredrik Öster, Therese Hjelseth, Mikael Berglund (adjungerad), Ulrika Ahlström (adjungerad), 

Per Nyberg (adjungerad).  

Frånvarande: - 

 

§40. Mötets öppnande –  

Jannicke förklarar mötet för öppnat. 

 

§41. Val av protokolljusterare – 

Annika Lundin valdes att justera protokollet. 

 

§42. Godkännande av dagordning – 

Dagordningen godkändes.  

 

§43. Anmälan inkomna frågor – 

Inga inkomna frågor.  

 

§44. Föregående möte – 

a) Signering av protokoll  

Utförs av berörda styrelsemedlemmar.  

b) Uppföljning av släpande frågor  

a. Laddstolpar till elbil 

Linde energi är kontaktade och dom skulle kolla upp om dom hade några 

stolpar och kommer med återkoppling senare. 

b. Besiktning av broar 

Broarna har setts över och några plankor behöver bytas ut, annars är dom i 

okej skick.  

 

§45. Ekonomi – 

a) Mars 2024 

Just nu ligger vi 350t.kr sämre än samma period föregående år. Anledningen till det är 

att hotell och stugby ligger 400t.kr sämre än samma period föregående år. Simulatorn 

har dragit in 26t.kr hittills, vilket är väldigt bra. I övrigt ser ekonomin ut som planerat.  

b) Likviditetsprognos 

1 miljon 50t.kr.  

 



 

§46. Statistik – 

a) Golf  

Inget nytt.  

b) Padel  

200 timmar bokade i mars.  

c) Hotell och stugby 

Just nu ligger vi på ett normalt antal gästnätter, inga stora bokningar har gjorts för 

april.  

 

§47. Bana – 

a) Status 

Rangen har öppnat. Banan är beräknad att öppna inom några veckor. De flesta av 

greenerna ser bra ut med undantag på green 10 och 13. Planen är att så dessa så snart 

som möjligt och sedan täcka dom med en växtduk. Bevattningen håller på att startas 

upp och det har inte stött på några problem än. Arbetet med banan ligger bra med 

inför öppning. Vattennivån är hög i ån men prognosen är att nivån har nått sin högsta 

punkt och är sakta på väg neråt.  

b) Maskinpark  

En ruffklippare ska leasas på korttid och den är på väg för leverans. En kalkyl för vad 

anskaffning av robotgräsklippare skulle kosta ska tas fram till nästa möte. I kalkylen ska 

även intjänad kostnad för ex diesel, mantimmar tas med och jämföras med nuvarande 

kostnader.  

c) Projekt Bättre spelupplevelse 

Inget nytt.  

 

§48. Klubbledningen –  

a) Säkerhet  

Inget nytt.  

b) Verksamhetsutveckling  

a. Padel 

Charlottenlunds padelcenter har stängt och vi kan se en viss ökning av bokade 

timmar.  

b. Golfsimulator 

Spelarna är nöjda och mycket positiv feedback har kommit in. Inför hösten 

kommer det satsas mer på tävlingar och annat organiserat spel.  

c. Träningsverksamhet 

Första gröna kortet kursen är inplanerad 21 april. Det är många som är 

anmälda och indikationer på att fler nya medlemmar är på ingång finns. 

Juniorträningen drar igång v18 och i år kommer den att vara belagd på 

måndagar. Träning för +65 kommer att startas upp i sommar.  

c) Hotell och stugby 



 

Beläggningen har gått ner vilket är en effekt av att det inte är lika många stora projekt 

i gång i kommunen. Golfpaketen börjar att bokas upp inför sommaren och 

marknadsföringen fortsätter som planerat. Vissa erbjudanden kommer att ges till både 

greenfee gäster och golfpaketsgäster under våren.  

d) Skog och vägar 

Billerud ska komma och hämta det avverkade träden men dom väntar tills 

tjällossningen har gått över så att dom inte kör sönder vägen.  

 

§49. Aktivitetsplan – 

a) Genomgång  

Brandfönstren kommer till maxidoor v.18 och då ska även dörrarna vara klara för 

leverans.  

b) Nya punkter  

a. Vår årsmötet reflektioner 

Stämningen på mötet var positiv och verksamhetsberättelsen gav mycket 

positiv kritik.  

b. 40år 

Möte med jubileumskommittén och festkommittén är inbokade i veckan som 

kommer. Tidslinjer och strukturer inför säsongen och för själva jubileumsdagen 

är påbörjade och arbetet ligger i fas.  

 

§50. Övrigt – 

a) Förslag/Nya Frågor 

Utbildningen trygg idrott är planerad 24 april i Örebro. Per, Micke och Jannicke åker 

som representanter för klubben.  

En loppis/golfutrusningsbytardag i padelhallen är under planering men inget datum är 

satt för detta än.   

Det är många nya ungdomar som är medlemmar och klubbledningen ser gärna att 

övriga medlemmar runt dessa är med och hjälper till att vara den vuxna och säger till 

ungdomarna om man ser att någonting som inte är enligt golfens vett och etikett.  

b) Frågor som tas med till nästa möte  

Laddstolpar till parkeringen kvarstår. 

Kalkyl på robotgräsklippare.  

 

§51. Nästa möte – 

14 maj 2024 klockan 17.30. 

 

§52. Mötets avslutande –  

Jannicke tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 



 

Vid protokollet             Justeras  Justeras 

 

………………………..            ………………………..  ………………………… 

Ulrika Ahlström            Jannicke Jennsjö  Annika Lundin  


